



FOR IMMEDIATE RELEASE

Malaysia's NEXT Academy Supports Tech Development, Accepts Bitcoin As School Fees

KUALA LUMPUR, 19 January 2018 – NEXT Academy is joining the ranks of tech-supporters such as Microsoft and PwC by accepting cryptocurrency as a form of payment. This move is in line with the company's mission as a tech-skills provider, embracing not only the rapid evolution of tech in its education curriculum, but also the ever-changing technologies pertaining to business and commerce.

As a school that empowers the Malaysian workforce with practical and up-to-date tech skills, accepting cryptocurrency is one of its ways to propagate the growth of technology in the country. While the future of cryptocurrency remains uncertain, the blockchain technology shows a lot of potential and applications across different industries.

Being an early adopter will allow NEXT Academy to stay geared for change, should future commerce move away from cash and credit cards. This move will also solidify the academy's position as Southeast Asia's leading tech school.

Beginning 19 January 2018, aspirants wishing to learn coding or digital marketing can now pay their fees in Bitcoin, and it involves simply scanning a QR code. Those who stand to benefit the most are local investors who already own Bitcoin. They will also be able to use it the way it was intended to, instead of cashing out through intermediary sites.

Bitcoin is currently the world's leading cryptocurrency, hitting a peak of USD19,500 per unit — a stark difference from its beginnings at a mere USD0.003 per unit. Investors who rode the Bitcoin wave now have an added avenue to fund their education in tech.

NEXT Academy CEO Josh Teng said, "As a tech school, we are always very excited to implement new ideas and innovation even though Bitcoin is actually not very new.

"Cryptocurrencies are a fantastic and exciting invention. There hasn't been anything as exciting as this in the finance space for a very long time. We would love to promote the growth of this technology while providing options for existing cryptocurrency holders to spend their virtual currencies," Teng concluded.

For more information on NEXT Academy's courses as well as payment options, visit:
www.nextacademy.com

About NEXT Academy

NEXT Academy is Southeast Asia's leading school for aspiring entrepreneurs, freelancers, software engineers, and digital marketers. We offer sought-after and market-ready skills, so that everyone from university graduates to working professionals can take their careers to the next level. Our courses cover Web Development as well as Digital Marketing subjects in full-time, part-time, and remote formats. The academy was founded in 2014, and we have since graduated more than 1,000 students in the tech industry. www.nextacademy.com

For further information and hi-res images, please contact:

NEXT Academy

Audrey Ling

E-mail : audrey@nextacademy.com

Tel : +603 9212 8158

Stuart Danker

E-mail : stuart@nextacademy.com

Tel : +603 9212 8158

UNTUK SIARAN SEGERA

Sekolah Pengekodaan Malaysia NEXT Academy Menyokong Pembangunan Teknologi, Menerima Bitcoin Sebagai Yuran Sekolah

KUALA LUMPUR, 19 Januari 2018 – NEXT Academy merupakan syarikat terbaru di Malaysia — di antara syarikat-syarikat seperti Microsoft dan PwC yang menyokong pembangunan teknologi melalui penerimaan wang kripto sebagai bentuk pembayaran.

Langkah ini sejajar dengan misinya sebagai pembekal kemahiran teknologi, dan menerajui perniagaan dan perdagangan seiring dengan perkembangan teknologi.

Sebagai sekolah yang memperkukuhkan tenaga kerja Malaysia dengan kemahiran teknologi yang praktikal dan terkini, penerimaan wang kripto merupakan salah satu cara untuk melanjutkan pertumbuhan teknologi di negara ini. Walaupun masa depan wang kripto masih tidak tentu, teknologi 'blockchain' menunjukkan banyak potensi dan aplikasi dalam pelbagai industri.

Menjadi pengguna awal akan membolehkan NEXT Academy menangani perubahan, sekiranya perdagangan di masa depan bergerak daripada kad debit dan kredit. Langkah ini juga akan memantapkan kedudukan NEXT Academy sebagai sekolah teknologi terkemuka di Asia Tenggara.

Mulai 19 Januari 2018, mereka yang ingin belajar pengekodaan atau pemasaran digital kini boleh membayar yuran secara Bitcoin, dan ia hanya melibatkan mengimbas kod QR. Pihak yang paling bermanfaat adalah pelabur tempatan yang sudah mempunyai Bitcoin. Pelabur-pelabur ini akan juga dapat menggunakan Bitcoin seperti sedia ada, berbanding mengeluarkan wang mereka melalui laman web perantara.

Bitcoin kini merupakan wang kripto utama di dunia, sehingga mencecah USD19,500 seunit — satu perbezaan yang amat besar dari permulaannya pada hanya USD0.003 seunit. Pelabur yang mengikuti pemajuan Bitcoin kini mempunyai saluran tambahan untuk membiayai pendidikan mereka dalam teknologi.

CEO NEXT Academy, Josh Teng, berkata: "Sebagai sekolah teknologi, kami amat teruja untuk melaksanakan sistem baru ini, walaupun Bitcoin sudah lama wujud."

"Wang kripto adalah ciptaan yang mengagumkan, apatah lagi dalam industri kewangan. Kami ingin menggalakkan perkembangan teknologi ini, serta memberi pilihan baru kepada pemegang wang kripto untuk menggunakan pelaburan mereka."

Lawati www.nextacademy.com untuk maklumat lanjut mengenai kursus NEXT Academy

Mengenai NEXT Academy

NEXT Academy adalah sekolah terkemuka di Asia Tenggara untuk para usahawan, jurutera perisian, dan pemasar digital. Kami menawarkan kemahiran praktikal dan pengajaran yang cekap untuk memudahkan graduan kami membawa kerjaya mereka kepada peringkat seterusnya. Kami menawarkan kursus Pembangunan Web dan Pemasaran Digital dalam format masa penuh dan masa sambilan. Akademi ini ditubuhkan pada 2014, dan telah menghasilkan lebih daripada 1,000 graduan dalam bidang tech. www.nextacademy.com

Untuk maklumat lanjut dan gambar, sila hubungi:

NEXT Academy

Audrey Ling

E-mel : audrey@nextacademy.com

Tel : +603 9212 8158

Stuart Danker

E-mel : stuart@nextacademy.com

Tel : +603 9212 8158

即时发布

马来西亚NEXT Academy学院刺激科技发展，接受比特币(Bitcoin)为学费支付方式

吉隆坡2018年1月19日 - NEXT Academy 学院将加入 Microsoft 和 PwC 等科技先锋的行列，接受加密货币(Cryptocurrency)为学费的支付方式。这一举措符合该学院作为科技教育者的使命，不仅现代化科技教育培训，学院本身也注重科技创新，致力走在科技的最前端。

对NEXT Academy学院而言，接受加密货币将会是以革新科技刺激国家发展的管道之一。虽然加密货币未来的发展依带有未知数，但加密货币背后的区块链技术已在不同行业中展现了无限潜能及应用。

作为科技早期采纳者，NEXT Academy体现出在未来科技动荡中的适应力。此举也将巩固学院作为东南亚领先的科技学校的地位。

从2018年1月19日开始，有意报读编程或线上营销者只需扫描QR码即可用比特币支付学费。此举非常利于加密货币投资者，他们不需再透过其他交易平台以兑换现金来付费。

比特币是目前市场总值最高的加密货币。从0.003美元起点价至新高19,500美元，比特币在金融交易市场出现惊人的飙升。早期投资者现在多了个途径来资助他们的科技教育。

NEXT Academy学院CEO Josh Teng表示：“尽管比特币的存在已有一段时间，可是作为一所科技学校，我们总是不断的创新，尝试不同的新点子。”

“加密货币是一项令人振奋的奇妙发明。金融领域已有很长的一段时间缺乏如此振奋人心的创举，我们非常乐意以接受比特币支付方式来推动这项技术的发展”

有关NEXT Academy学院课程及加密货币的信息，请咨询官网：
www.nextacademy.com

关于NEXT Academy 学院

NEXT Academy学院是在东南亚领先的科技教育机构，为企业家，自由职业者，软件工程师和线上营销人员提供专业的技术课程。无论是大学毕业生，或专业人士都能透过我们的课程提升事业水平。我们的课程涵盖了网站开发和线上营销课程，学员能选择全日制，兼职或远程学习。NEXT Academy学院成立于2014年，目前已在科技行业拥有1000多名毕业生。

欲了解更多信息，请联系：

NEXT Academy

Audrey Ling

E-mail : audrey@nextacademy.com

Tel : +603 9212 8158

Stuart Danker

E-mail : stuart@nextacademy.com

Tel : +603 9212 8158
